
Муамер Зукорлић: Добро је што је Вучићев главни оријентир у дијалогу с Косовом постизање компромиса, то би требало да подрже сви у Скупштини Србије
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 Посланик Станке слободе и правде Муамер Зукорлић је данас, после говора
председника Србије Александра Вучића посланицима Скупштине Србије о Косову,
оценио да је добро што је чуо да је Вучићев "главни оријентир" у дијалогу с Косовом
постизање компромиса, и оценио да би то требало да подрже сви у Скупштини Србије.

  „Драго ми је да смо чули да оквир није крут и искључив. Потребно је доћи до одрживог
решења“, рекао је Зукорлић који је први говорио после Вучића.   

Он је рекао да ће одлуке морати да донесе Вучић и његов преговарачки тим,
упоредивши то са стратегијом фудбалског тима за утакмицу.

  

Зукорлић је констатовао да је од Вучића чуо шта се неће, али ће се „морати прецизирати
шта се хоће“.

  

Посланик је рекао да су га „неки саветовали“ да данас не узима реч јер је тема „врела“ и
јер је питање Косова „на релацији Срби и Албанци“, а да је он Бошњак и „у изгледу је да
се замери једној од страна“.
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„Али моја је обавеза да изнесем свој став и о таквим питањима“, рекао је Зукорлић и
указао да се при решавању проблема ни у приватном животу, а поготово у јавним
пословима, не сме изгубити контрола над емоцијама.

  

Он је рекао да је неопходно било да данас говори и због Бошњачког народа на Косову.

  

Вучић је Зукорлићу захвалио због прагматичног, рационалног приступа, додавши да је
власт Србије помагала и Бошњацима на Косову где год је било могуће.

  

„На оцену да знамо шта нећемо, али не и шта хоћемо, чини ми се да сам и данас рекао
бар делимично шта хоћемо, али не можете током преговора да нацртате шта је ваша
идеја и које су ваше ‘црвене линије’, јер друга страна их тада неће прихватити никад“,
рекао је Вучић.

  

(Бета)
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